
 
 

 

 

 

 

 
PROTOKOLL Nr 10 

 

Datum: Onsdag 20/11 2017 

Tid: 17:00 

Plats: Thordéngården. 

 

Närvarande 

Leif Lindvärn, Catharina Kristiansson, Kicki Broberg, Elisabeth Scott och Johan 

Brinck. 

 

§ 1 Mötets öppnande 

  Leif hälsar alla välkomna. 

 

§ 2 Godkännande av dagordning 

  Godkändes 

 

§ 3 Val av justeringsman 

                 Catharina Kristiansson        

 

§ 4 Rapporter och skrivelser 

Catharina har haft möte med Linda Niklasson gällande Landslagets 

Fotbollsskola. Överenskommelsen blir att vi samarbetar även nästa år och 

gör upplägget på samma sätt som i år.  

 

§ 5 Att Göra-lista 

  Oddevolddagen bör börjas planeras upp i januari. 

 

§ 6 U 19, U17, U16 & U15   

U19 har spelat färdigt sitt gruppspel i Ligacupen och vann sin grupp, går 

därmed till A-slutspel till våren. 

   

  U17 har spelat två matcher, tyvärr förluster och har en sista match 2/12. 

 

Vi är nu anmälda till U17-allsvenskan 2018. 

 

§ 7 Pojklag 13 år 

Spelar Uddevallakannan denna helgen, allt flyter på där. 

 

§ 8 Pojklag 8-12 år 

Ola kämpar på ensam i P05, dom har spelat Uddevallakannan helgen 

som gick. Ytterligare tränare skulle behövas då det blir ett tungt lass för 

Ola att dra själv.  

Önskemål har kommit från föräldrar om ett föräldramöte. 

 

I övriga lag flyter det på bra. 
 

P08 kan vara på gång med lite nya killar, Leif kollar av med en eventuell 

tränare. 

 



§ 9  Fotbollsskola (5-7 år) 

Plaketter är beställda till avslutning, korv och bröd, lite godis osv finns 

också. 

 

§ 10 Åtgärdslista 

 Uppdateras och skickas ut av Johan 

 

§ 11 Fotboll/Futsal 

 

§ 12 Material 

 Nu är det klart att Stadium fortsatt kommer vara vår leverantör, ett nytt 4-

årigt avtal har skrivits.  

 

 Materiallistor till ledarna kommer att skickas ut snarast. 

 

§ 13 Utbildning/Kick Off 

 Vad gäller Kick Offen är tanken att den ska innehålla mer praktik än 

tidigare, så vi söker ett ställe där man kan vara inomhus och spela lite 

boll.  

 

 Datumförslag 2-3 februari 2018. 

  

§ 14 Övriga frågor 

1) Nominering till Årets Ungdomsledare. UU får i uppdrag att fundera 

över detta till nästa möte. 

2) Bör vi begära utdrag ur polisregistret när vi får nya tränare? Leif får 

med sig den vidare till Huvudstyrelsen. 

 

§ 15 Nästa möte 

 11/12 17.00 

 

§ 16 Avslutning 

 Leif tackade för visat intresse. 

 


